
Zápis  
z jednání kolegia děkana konaného dne 15. 01. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. Silva Macková, Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej 

Vodička, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Lucie Abou, prof. Petr Oslzlý, Bc. Sylva 
Tománková 

Host:        MgA. Jakub Ondroušek 
 
I.    Chod fakulty: 

 Porada rozšířeného kolegia děkana proběhne dne 22. 1. v 900 v místnosti č. 106.  

 Porada pedagogů se bude konat dne 7. 2. 2007 ve 1400 v místnosti č. 104. 

 Dne 19. 1.  v 10.30 se bude konat zasedání Umělecké rady DIFA JAMU. Kolegium 
projednalo přípravu zasedání, kde bude mimo jiné projednáno zahájení profesorských řízení 
docentů A. Goldflama, N. Bretschneiderové a P. Osolsobě, dále žádost o habilitační či 
profesorské řízení z jiných škol. 

 
II.   Studijní záležitosti: 

 Kolegium děkana projednalo žádost studentky M. Ondráčkové o individuální studijní plán 
a dále stanovisko vedoucí ateliéru Mgr. S. Talpové. Žádost však neobsahuje nutné náležitosti. 
Proděkanka pro studijní záležitosti žádost projedná s právním zástupcem studentky. 

 Kolegium děkana zamítlo přijetí přihlášky ke studiu na DIFA uchazečce Z. Kamencové. 
Přihláška byla doručena po termínu přihlášení, na DIFA se dostala zprostředkovaně přes HF a  
obsahovala vážné formální nedostatky. Poplatek nebyl uhrazen. 

 Kolegium děkana schválilo žádost prof. Oslzlého o uznání kreditů studentům, kteří se 
podíleli na inscenaci textů ze Salónu původní tvorby 2006 na Sklepní scéně CED. Jedná se o 
některé studenty herectví a dramatické výchovy, kteří za svou účast obdrží 2 kredity a 
studenta DM J. Müllera, který obdrží 4 kredity. Zápis do indexů zajistí prof. Oslzlý. 

 

III.   Zahraniční záležitosti: 
 Na příštím zasedání kolegia podá Bc. Tománková zprávu o výročním zasedání a 

mezinárodním workshopu pro pedagogy v rámci ELIA, které se uskuteční v Brightonu v létě 
2007. 

 Bc. Tománková prezentovala nabídku University of North Texas, která nabízí víkendový 
taneční workshop pro studenty DIFA v březnu 2007. Kolegium děkana zkonstatovalo, že 
může na organizaci workshopu poskytnout prostory a účastníky. Honorář pro vyučujícího 
lektora by však pokrýt nemohla. S. Tománková bude v této věci dále jednat jak s vedoucími 
ateliérů muzikálu a taneční pedagogiky, tak i z americkou stranou a bude informovat KD. 

 

IV. Projekty a granty: 

 Do 20. 1. DIFA odevzdá hodnocení RP za rok 2006 na rektorát – zodpovídá tajemník. 

 Kolegium projednalo realizaci projektu ESF „Multimédia“. Do konce března DIFA 
uskuteční nákupy, které jsou v projektu plánované. Zároveň děkan DIFA představil nově 
přijatého projektového manažera DIFA JAMU MgA. Jakuba Ondrouška, který nastupuje na 
0,5 úvazku a v jehož náplni práce je i realizace výše zmíněného projektu. K jeho pracovním 
úkolům patří např.: realizace grantu, organizační zajištění grantu, komunikace se všemi 



zúčastněnými partnery, zajištění výuky plánovaných předmětů, propagace nabídky předmětů 
pro studenty DIFA, příprava akreditace nového oboru audiovizuální tvorba (podzim 2007) a 
příprava grantů pro finanční zajištění nového oboru. 

 Děkan DIFA prezentoval průběh nedělní schůzky se zástupci Mezinárodního festivalu 
kultury neslyšících sv. Františka Saleského – EFFETA, Nitra. Na té se projednala možnost 
rozšíření této akce do dalších zemí (ČR, FR, NL) – účast ČR by zajistila DIFA, ale je třeba 
zvážit otázku připojení akce v rámci ČR k festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER např. jako 
součást off-programu (což by mohlo znamenat mírné snížení počtu účastnických škol 
v hlavním programu). EFFETA plánuje inovaci projektu a pokusí se získat finanční 
prostředky z programu EU Culture. Do konce ledna DIFA odpoví zda a jak se do projektu 
zapojí. Kontaktní osobou je tajemník. 

 Dne 3. 2. 2007 proběhne zasedání GA ČR, na kterém budeme mít možnost 
připomínkování nefinancovaných projektů DIFA na rok 2007. 

 Děkan DIFA prezentoval možnost přihlášení se na workshopy v rámci Scénofestu – 
Pražské quadrienale 2007. Termín přihlášek na dané workshopy je konec ledna. 

 Kolegium děkana projednalo projekt FRVŠ 2007 doc. Goldflama, na který bylo kvůli 
chybě v systému ISAAR-F přiděleno o 100% žádaných finančních prostředků víc. Referentka 
pro vnější vztahy kontaktovala ARVŠ, která navrhla, aby finanční prostředky zůstaly ve  
schválené výši. V rámci projektu pak řešitel zrealizuje větší počet aktivit, resp. o dílnu navíc.  

 

IV. Různé: 

 Kolegium děkana převážně pozitivně zhodnotilo premiéru muzikálu „Cyrano z předměstí“ 
ve Studiu Marta. 

 Děkan informoval o průběhu schůzek s děkanem HF, rektorem a kvestorkou JAMU ve 
věci využití prostor Kabinetu múz. Věc bude dále projednána na kolegiu rektora. Stanovisko 
kolegia děkana DIFA je jednoznačné – pokusit se prostory získat a využít je pro účely fakulty. 

 Kolegium děkana schválilo návrh obálky knihy prof. Zavarského „Přednášky o divadle a 
umění“. Zároveň kolegium navrhlo použít místo bílého papíru papír barevně tónovaný. 

 DIFA bude organizačně zajišťovat Koncert BCES, který se uskuteční dne 3. 4. 2007. 
V této věci již proběhla komunikace s odpovědným pedagogem (D. Klementová). Program 
bude vytvořen ateliérem muzikálu a doc. Kolegar v průběhu února jmenuje studenta DM, 
který pomůže s organizací. 

 Kolegium projednalo nabídku ubytovacích a konferenčních služeb Hotelu Grand, kterou 
za mimořádně výhodných podmínek zajistila doc. Macková. Nabídky DIFA v budoucnu ráda 
využije, pravděpodobně již při pořádání Šafaříkovské konference. 

 Studenti 4. ročníku činoherního herectví vypracovali vlastní prezentační CD svého 
ročníku a zažádali DIFA o příspěvek 2.500,- Kč na jeho realizaci. Kolegium děkana žádost 
schválilo – podrobnosti budou studenti řešit s tajemníkem. 

 

zapsala: L. Abou    verifikoval: O. Vodička   
                                                                                       


